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Addenda No.1 
 
Date: 17 March 2021  
 
Title: Mexico City Quantity Surveying 
 
Solicitation Number: 21-186733 
 

 
The following supplements and/or supersedes the request for proposals documents issued on March 
17, 2021. This addendum forms part of the contract documents and is to be read, interpreted, and 
coordinated with all other parts.  Any change to the cost of the work as a result of this addendum is 
to be included in the price proposal.   
 

 
 
Amendment to the Request for Proposal 
 
Amendment to the Request for Proposal 
 
Remove: 
A7. Proposal Delivery 
 In order for the proposal to be valid, it must be received no later than 2:00 PM local time 
(Ottawa, Ontario) on April 27, 2021 referred to herein as the ‘’Closing Date’’.  
 
Replace: 
A7. Proposal Delivery 
In order for the proposal to be valid, it must be received no later than 14:00 EDT (Eastern 
Daylight Time) on April 15, 2021 referred to herein as the ‘’Closing Date’’.  
 
 

 
All other conditions and requirements remain unchanged 
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Addenda No.1 

Date : 17 mars 2021 
 
Titre : Service d’établissement de l’avant-métré, Mexique 
 
Numéro de l’avis d’appel d’offres : 21-186733 
 

 
Le paragraphe ci-dessous complète ou remplace le contenu correspondant des documents de 
demande de proposition émis le 17 mars 2021. Le présent document Q&R fait partie des documents 
contractuels; il doit être relié aux autres parties et lu et interprété à la lumière de ces dernières. Tout 
changement apporté au coût des travaux en raison du présent document doit être inclus dans la 
proposition de prix.  
 

 
Amendement à la demande de proposition 
 
Retirer: 
A7. Réception des propositions 
Pour qu’une proposition soit recevable, elle doit être reçue au plus tard à 14h00, heure 
locale (Ottawa, Ontario) le 27 avril 2021 date ci-après désignée comme la « date de clôture ».  
 
 
Remplacer par: 
A7. Réception des propositions 
Pour qu’une proposition soit recevable, elle doit être reçue au plus tard à 14h00 HAE (heure 
avancée de l’Est) le 25 avril 2021 date ci-après désignée comme la « date de clôture ». 
 
 

 
Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées. 


